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Hei,
Jeg har hatt ei uke ferie.

Før denne saken kan fremmes for planutvalget til andre gangs behandling, må vi gjøre noen grunnleggende vurderinger.
Disse vil også ha betydning for den foreslåtte endringen av plan for Sandstad gård.
Videre vil disse vurderingene, som går på utbygging i 100metersbeltet, spredt eller regulert boligbygging utenfor sentrum,
historisk tilbakeblikk osv ha noe betydning for kommunens arbeid med revidert kommuneplan.
Dette ser vi for oss å legge fram som drøftingssak i planutvalget 22. mars.

Etter påske må vi så ha et møte med Fylkesmannen for å drøfte disse vurderingene opp mot de innvendinger de har til
disse to planene.

Sannsynlig 2. gangs  behandling i planutvalget blir da 24. mai, og endelig behandling i kommunestyret 21. juni

Mvh
Sverre Fjellheim

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Bjørn Frost [mailto:bjofrost@online.no]
Sendt: 5. februar 2018 19:36
Til: Fjellheim Sverre <Sverre.Fjellheim@afjord.kommune.no>
Emne: Reguleringsplan Even Maria Plassen

Hvordan ligger saken an nå? Kystplan har jo sendt over det dere etterlyste? Blir saken vår lagt fram for planutvalget ganske
snart eller er den fremdeles skøvet ut i tid?

Sendt fra min iPhone


